
CONSILIUL LOCAL AL ORASULUI TÎRGU OCNA 
 
 

PROCES- VERBAL 
                                                                                                                                            

 
 
Incheiat astăzi, 20 martie 2008 cu ocazia desfăşurării şedinţei ordinare a 

Consiliului Local al oraşului Tg.Ocna. 
La şedinţă sunt prezenţi 17 consilieri. Participa sefii de servicii si birouri. 
Participa d-l Nutu Costache si d-l Cristea Vasile. 
Şedinţa fiind statutară, preşedintele de şedinţă, d-l consilier Doltu Cezar 

supune spre aprobare procesul verbal incheiat la şedinţa ordinară din data de 15 
februarie 2008. Se aproba cu 12 voturi, iar 5 consilieri au avut obiectii in ceeea 
ce priveste consemnarea in procesul verbal a punctului lor de vedere si anume: 
d-l consilier Rusu Mihai, d-na consilier Dumitrascu Eugenia, d-l consilier Lupu 
Benu, d-na consilier Ivanof Floarea. 

Toate obiectiile pe care domnii consilieri le-au avut in ceea ce priveste 
interventiile lor au fost completate in procesul verbal de sedinta din luna 
februarie 2008. 

In continuare, preşedintele de şedinţă citeşte şi propune spre aprobare 
ordinea de zi propusă de executiv.  
 

Ordinea de zi: 
 

1) Proiect de Hotarare privind aprobarea contului de incheiere a 
exercitiului bugetar pe anul 2007. 

          Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 

2) Proiect de Hotarare privind rectificarea bugetului local. 
                      Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 

3) Proiect de Hotarare privind infiintarea Serviciului de Ecarisaj 
          Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 
4) Proiect de Hotarare privind aprobarea cofinantarii proiectului 

„Dezvoltarea si modernizarea serviciului voluntar pentru situatii de urgenta”. 
    Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
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5) Proiect de Hotarare privind aprobarea incheierii parteneriatului cu 
localitatile Tg.Trotus si Pirgaresti pentru implementarea proiectului 
„Dezvoltarea si modernizarea serviciului voluntar pentru situatii de urgenta”. 

             Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 

6) Proiect de Hotarare privind completarea domeniului privat al unitatii 
administrativ- teritoriale. 

         Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 
7) Proiect de Hotarare privind aprobarea numarului posturilor 

personalului nedidactic la unitatile de invatamant din orasul Tg.Ocna, judetul 
Bacau pentru anul scolar 2007-2008. 

             Initiator- Primarul orasului Tîrgu Ocna 
 
  - Diverse.  

 
Punctul 1 al ordinii de zi 

 
In urma dezbaterii materialelor pregatite de executiv la acest proiect de 

hotarare, comisia economica da aviz favorabil, deoarece rapoartele detaliate 
justifica executia bugetului pe anul 2007 si rectificarile survenite pe parcursul 
intregului an 2007 pe capitole, avand ca temei legal Legea administratiei 
publice locale nr.215/2001- republicata privind aprobarea contului de incheiere 
a exercitiului bugetar. 

Comisia pentru urbanism acorda aviz favorabil acestui proiect de 
hotarare, cu exceptia d-lui consilier Doltu Cezar care se abtine. 

Comisia pentru administratie publica acorda aviz favorabil, cu exceptia 
d-nei consilier Ivanof Floarea si a d-nei consilier Dumitrascu Eugenia. 

Are cuvantul d-l consilier Rusu Mihai care spune: 
- la Cap.1 Utilizarea cheltuielilor de capital (investitii), la activitatea 

“Autoritati publice” s-a cheltuit suma de 7.250 lei cu documentatia privind 
reabilitarea grupurilor sanitare din sediul Primariei si solicita executivului 
documente pentru justificarea prroiectului la grupurilor sanitare si suma de 
26.330 lei pentru dotari calculatoare, imprimante, achizitia de programe 
informatice de evidenta a angajamentelor bugetare si ordonantare a 
cheltuielilor, precum si modificari a programului informatic de la taxe si 
impozite; 

- la activitatea “Invatamant” d-l consilier Rusu Mihai spune ca s-a 
cheltuit o suma foarte mare -1.231.151. lei, constand in executarea lucrarilor de 
reabilitare la Gradinita Piticot 1.  
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D-l viceprimar explica ca aceste cheltuieli constau in reabilitare termica, 
instalatie electrica, paturi, masute, interioare renovate. 

- la Scoala nr.1, 2, 4, 5  s-a cheltuit 594.720 lei.  
D-l viceprimar spune ca la Scoala nr.4 si 5- suma a afost utilizata pentru 

reparatii si reabilitarea sistemului de energie termica, iar la Scoala nr.1 lucrarile 
de reparatii au inceput din anul 2006 si s-a schimbat instalatia sanitara, 
instalatia electrica, s-au montat geamuri termopan. 

- d-l consilier Rusu Mihai doreste sa cunoasca conditiile in care a fost 
cheltuita suma de 174.721 lei la Colegiul “Costache Negri”, cu documente care 
sa justifice toate investitiile facute (caiete de sarcini, licitatii). 

Are cuvantul d-na consilier Ivanof Floarea: “subscriu la observatiile 
facute de d-l consilier Rusu Mihai si ca o concluzie generala consider ca 
majoritatea cheltuielilor care trebuie achitate sau sunt in curs de achitare sunt 
supraevaluate”. 

D-na consilier Ivanof Floarea doreste sa stie pentru ce s-a utilizat suma 
de 20.300 lei la activitatea “Agricultura, silvicultura, piscicultura.” 

D-l viceprimar  spune ca suma a constat in plata documentatiilor privind 
“Studiul de amenajare a padurilor de folosinta forestiera (foste pasuni 
impadurite) cu fundamentare naturalistica (cartari stationale la scara mijlocie)- 
fazele tern, redactare in concept, definitivarea si editarea amenajamentelor 
pentru 390 ha/pasune impadurita. Acest studiu a fost facut de o comisie de 
specialitate si apoi avizat de minister. 

D-na consilier Ivanof Floarea doreste ca acest studiu sa fie prezentat in 
sedinta din luna aprilie 2008. 

D-na consilier Ivanof spune ca pentru activitatea “Cultura, recreere si 
religie” suma de 270.105 lei a fost utilizata pentru amenajarea locurilor de joaca 
pentru copii. 

D-l viceprimar: ”achizitia acestor locuri de joaca a fost facuta in anul 
2007, a fost o licitatie unde a castigat o firma din Bucuresti”. 

D-na consilier Ivanof doreste documentatia pentru acest capitol- 
amenajare locuri de joaca pentru copii. 

Are cuvantul d-l consilier Lupu Benu care este de parere ca aceste 
materiale trebuiau sa se discute la sedintele de comisie cu o saptamana inainte. 

De asemenea si d-na consilier Ivanof Floarea considera ca la sedinta de 
comisie aceste materiale nu au fost studiate. 

Are cuvantul d-na consilier Dumitrascu Eugenia care spune ca pentru 
activitatea “Cultura, recreere si religie” suma de 93.955 lei a fost utilizata 
pentru cheltuielile efectuate cu ocazia serbarii Zilelor Orasului, 1 Decembrie, 
Mos Craciun si doreste justificarea acestor sume. 
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D-na consilier Ivanof Floarea: “pe 24 ianuarie 2008- a fost hora PSD-
ului- nu au fost invitati consilierii la aceasta manifestare, cu toate ca dansa face 
parte din comisia pentru cultura”. 

D-l consilier Rusu Mihai: pentru activitatea “Locuinte, servicii si 
dezvoltare publica” a fost utilizata suma de 359.347 lei, din care- 227.827 lei 
cheltuieli de proiectare, eliberare amplasament pentru blocul ANL-F13, precum 
si achizitia imobilelor din str.M.Eminescu, Cpt.Busila, M.Rosita si Salinei. 
Doreste sa stie valoarea proiectului la blocul F13. 

D-l consilier Rusu Mihai doreste ca in sedinta urmatoare sa fie prezentata 
toata documentatia de investitii (financiar-contabila) pe anul 2007. 

Are cuvantul d-l consilier Doltu Cezar care spune ca s-a aprobat un plan 
de buget de 15.873.000 lei. La venituri proprii, Primaria a incasat 61.75% . 

D-l consilier Lupu Benu intervine si motiveaza faptul ca atunci “cand s-
au aprobat impozitele si taxele locale, Consiliul Local a a sustinut acel proeict 
de hotarare, deoarece veniturile proprii sunt foarte importante pentru institutie”. 

D-l consilier Grozavu Ioan este de parere ca suma de 787.122 lei pentru 
ajutoare sociale este mult prea mare.  

D-l viceprimar explica ca la toti beneficiarii Legii nr.416/2001, fondul  
alocat pe cateva luni a fost oprit in schimbul achitarii impozitului, aducerii 
conductei de apa. D-l viceprimar precizeaza “cine indeplineste conditia, trebuie 
sa primeasca ajutor social”. 

D-l consilier Grozavu Ioan spune: “o sa aduc dovezi/exemple ca nu toti 
trebuie sa beneficieze de prevederile acestei legi”. 

D-l consilier Rusu Mihai spune ca la asistenta sociala (asistenti personali 
ai persoanelor cu handicap) – s-au cheltuit 287.187 lei reprezentand 4,21%  in 
total cheltuieli de personal. 

D-l viceprimar explica faptul ca sunt 25 de asistenti personali si 25 de 
beneficiari directi ai ajutorului social. 

D-na consilier Ivanof Floarea “s-au cheltuit 575.671 lei pentru reparatii 
strazi, reparatii iluminat public, reparatii autogunoiera”. 

D-l viceprimar spune ca in afara de lucrarile de asfaltare, mai sunt lucarri 
de reparatii camine, capace canalizare. Pentru iluminatul public tot ce inseamna 
piese sunt achizitionate de Primaria orasului Tg.Ocna si montarea lor se face de 
o firma specializata (este incheiat un contract de service). 

D-l consilier Antohe Cristian intervine in discutie si spune ca problemele 
ridicate sunt destul de importante si trebuie rezolvate. D-l consilier se abtine de 
la votul acestui proiect de hotarare. 

D-na consilier Ivanof Floarea spune ca in anul 2007 s-a aprobat o 
suplimentare a liniei de credit cu 50 miliarde. Valoarea acestor investitii a fost 
prevazuta la 100 miliarde si nu la 150 miliarde. 
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D-na consilier Ivanof intreaba: “de ce s-a solicitat Consiliului Local 
suplimentarea imprumutului, deoarece dupa cum rezulta nu a fost nevoie de 
aceasta suma?” 

D-l viceprimar spune ca aceasta suplimentare a fost ceruta pentru 
investitii pe anul 2008. Investitiile pe 2007 nu s-au terminat. 

D-na contabil sef- Dichiseanu Ana spune ca “bugetul creditului pentru 
anul 2007 a fost batut in cuie la suma de 100 miliarde, dar suma de 50 de 
miliarde nu e aferenta anului 2007”. 

D-l viceprimar spune ca in anul 2006 Consiliul local a aprobat suma de 
100 miliarde, din acel moment hotararea consiliului local s-a produs. 

D-l primar spune ca in 4 ani fiecare rectificare de buget local a fost 
aprobata. 

D-na consilier Ivanof Floarea intreaba: “exista hotarari de consiliu local 
pentru valoarea acestor obiective?” 

D-l consilier Doltu Cezar spune ca au fost facute cheltuieli privind 
dobanzile si comisioanele in valoare de 595.350 lei. 

D-l primar spune “pentru linia de credit dobanda trebuie platita”. 
Are cuvantul d-l Cristea Vasile care participa la lucrarile sedintei 

ordinare si spune: “s-a vazut ca la unele capitole s-au inregistrat numai 
cheltuieli, de exemplu inlocuirea usilor la primarie, dar venitul care trbuie 
recuperat s-a incasat?” Sau brazii din Parcul Magura, bordurile din oras.Sau de 
exemplu: la capitolul cheltuieli privind activitatile sportive- Salile de Sport sunt 
functionale, s-a realizat venit din activitatile care se desfasoara acolo?” 

D-l Cristea spune “s-a discutat de suma de 2 miliarde pentru reabilitarea 
Colegiului “C.Negri” si a Gradinitelor, nu se poate trece pe langa niste lucruri, 
deoarece lucrarea s-a facut pe jumatate (nu s-a aplicat plasa de fibra de sticla, 
diblurile respective, etc). “Cu privire la lucrarea de trotuare, a luat oferta si 
intreaba cat este m.p. pentru pietruirea unui trotuar?, deoarece sunt placi 
colorate de 550 mii/m.p. cu posibilitati de negociere.”Prin urmare el solicita 
documentele care au stat la baza achitarii sumelor respective. 

Are cuvantul d-l primar Stefan Silochi care raspunde la intrebarile 
adresate de d-l Cristea Vasile. Astfel, legat de brazii din Parcul Magura care au 
fost taiati exista proces verbal incheiat cu cei de la Ocolul Silvic care s-au 
ocupat de marcarea lor, brazii au fost prelucrati si cantitatea de cherestea a 
intrat in magazie. 

In legatura cu dalele din Parcul Magura- s-a incheiat proces verbal si vor 
fi date bisericilor pentru folosirea lor la cimitire. 

Referitor la lucrarea de executie la trotuare s-a intocmit un proiect, s-a 
organizat o licitatie si un diriginte de santier se ocupa de executarea acestor 
lucrari. 
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La salile de sport din oras pentru cei care joaca se plateste la sfarsit de 
luna, iar pentru tenis de camp si lupte copii de la scolile din oras au gratuitate. 

D-l primar spune ca la terenul de fotbal (Stadion) Primaria plateste apa, 
energie electrica, dar nu se incaseaza nimic la venituri. 

D-l primar spune ca veniturile planificate pentru activitatea sportiva au 
fost in suma de 85.800 lei, din care cheltuieli de personal 41.168 lei si cheltuieli 
materiale in suma de 33.631 lei, constand in cheltuieli de intretinere  si 
cheltuieli de reparatii, venituri proprii fiind 5.895 lei 

D-l primar spune ca incasari au fost numai de la Sala de Sport de la 
Scoala nr.3 in valoare de 16 milioane, dar de la Colegiul National”C.Negri”  nu 
s-au incasat venituri. 

De asemenea, d-l primar adauga “daca s-a jucat si nu s-a incasat e grav”. 
D-l consilier Grozavu Ioan: “in fiecare miercuri la Sala de sport de la 

Colegiul “C.Negri” de la ora 21.00-22.30 joaca 3 echipe de la Onesti si nu se 
plateste”. 

D-l primar spune ca la Scoala Profesionala s-a organizat un campionat de 
fotbal, care s-a sfarsit cu distractii. 

Are cuvantul d-l Nutu Costache care spune: “pe 1 martie 2008 a 
organizat o competitie sportiva la Scoala Profesionala Tg.Ocna”. Spune ca la 
Sala de sport de la Colegiul “C.Negri” de mult timp se joaca pana seara tarziu, 
dar nu au fost luate masuri in acest sens. 

Intervine d-na Sotcan Theodora- director la Colegiul National “C.Negri”  
care spune ca in ianuarie este o perioada de vacanta de 12 zile si poate in  aceste 
zile au fost persoane care au jucat pana seara tarziu. Dar in timpul semestrului 
in afara de cei 600 de elevi care desfasoara ora de educatie fizica in sala de 
sport, se mai adauga si cei 500 de elevi de la Scoala nr.2 si din acest motiv sala 
este mai uzata decat cea de la Scoala nr.3. D-na consilier doreste sa mai 
precizeze “achizitia de scaune si jaluzele nu intra in cheltuielile de investitii, iar 
plasa la sistemul de izolare exista”. 

Intervine  d-l viceprimar Ciubotaru Cristian care a solicitat de la casierie 
justificarea ca pe 19 martie 2008 s-a jucat in Sala de Sport de la Colegiul 
“C.Negri”. Spune “este adevarat ca pe 19 martie 2008 s-a jucat la Sala de Sport 
de la Colegiul “C.Negri”si s-a achitat suma de 65 RON pe numele Postelnicu. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  
“Proiect de Hotarare privind aprobarea aprobarea contului de incheiere a 
exercitiului bugetar pe anul 2007”. Se supune la vot. Se obtin: 

- 5 voturi impotriva: d-l consilier Rusu Mihai, d-l consilier Lupu Benu,  
d-l consilier Grozavu Ioan, d-na consilier Ivanof Floarea, d-na consilier 
Dumitrascu Eugenia; 
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- 3 abtineri: d-l consilier Antohe Cristian, d-l consilier Doltu Cezar, d-l 
consilier Iaru Gheorghe. 

- 9 voturi pentru. 
D-l primar intreaba daca este nevoie sa se reia mai amanuntit toate 

documentele, dar d-na consilier Ivanof Floarea spune „a votat bugetul local pe 
anul 2007, cu toate rectificarile, dar la nici un proiect de hotarare nu au fost 
prezentate valorile, de abia acum a luat act de valoarea acestor proiecte..De 
exemplu cand a fost aprobat proiectul privind dezvoltarea durabila a statiunii de 
interes local Tg.Ocna, consilierii nu au stiut de aceasta investitie”. 

D-l primar spune ca fiecare investitie are o valoare cu indicatori tehnico-
economici stabiliti. 

D-na consilier Ivanof considera investitiile „supraevaluate”. 
D-l consilier Bruma Mircea-Petre spune „activitatea unui an de zile nu 

poate fi trecuta asa de usor, n-ar trebui sa ne oprim la a nu vota astazi executia 
bugetara, au fost cerute niste documente pentru lamurire, dupa care sa se poata 
supune la vot, sa se aprobe sau nu, in deplina cunostinta de cauza acest proiect 
de hotarare”. 

D-l consilier Bruma este de parere sa se studieze documentele, deoarece 
„nu ne ajuta retinerea unor suspiciuni, cu totii am participat la activitatile 
orasului”. 

D-l consilier Doltu Cezar este de parare ca „trebuie sa existe o solutie de 
compromis” si executivul „este obligat sa raspunda si sa justifice toate aceste 
solicitari”. 

D-l primar „nu este posibil ca un proiect de hotarare privind incheierea 
exercitiului bugetar sa fie respins cu 5 voturi. 

D-l primar spune ca in urma obiectiilor facute de catre domnii consilieri, 
vor fi puse la dispozitie materiale justificative pentru sedinta de luna urmatoare. 

D-na secretar Roset Mihaela este de parare sa se aprobe amanarea si nu 
respingerea- deoarece conform legii se comunica primarului in 3 zile, Institutiei 
Prefectului in 10 zile si respingerea poate fi atacata la Sectia de contencios a 
Tribunalului Bacau. 

D-l consilier Antohe Cristian este de acord cu amanarea acestui proiect 
de hotarare. Si restul consilierilor sunt de acord cu amanarea. 

 
Punctul 2 al ordinii de zi 
 
Comisia economica in urma dezbaterii raportului din care reiese 

necesitatea continuarii lucrarilor de executie pentru “Supratraversarea raului 
Trotus, zona Parcului Magura” si necesitatea suplimentarii listei obiectivelor de 
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investitii cu suma de 350.000 lei si diminuarea cu aceeasi suma a obiectivului 
“Achizitii de teren”, comisia acorda aviz favorabil. 

Comisia pentru urbanism acorda aviz favorabil. 
Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  

“Proiect de Hotarare privind rectificarea bugetului local”. Se supune la 
vot.Se voteaza in unanimitate. 

 
Punctul 3 al ordinii de zi 
 
Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local au avizat 

favorabil proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare  

“Proiect de Hotarare privind infiintarea Serviciului de Ecarisaj”. Se 
supune la vot.Se voteaza in unanimitate. 

 
Punctul 4 al ordinii de zi  
 
Tinand cont de faptul ca proiectul a fost selectat pentru a primi finantare, 

comisia pentru urbanism acorda aviz fvorabil acestui proiect de hotarare.               
Comisia economica acorda aviz fvorabil. 

D-l primar spune ca in contractul de  asociere, masina este a Primariei 
Tg.Ocna. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune la vot „Proiect 
de Hotarare privind aprobarea cofinantarii proiectului „Dezvoltarea si 
modernizarea serviciului voluntar pentru situatii de urgenta”. Se voteaza in 
unanimitate. 

 
Punctul 5 al ordinii de zi  
 
Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local au avizat 

favorabil proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune la vot „Proiect 

de Hotarare privind aprobarea incheierii parteneriatului cu localitatile 
Tg.Trotus si Pirgaresti pentru implementarea proiectului „Dezvoltarea si 
modernizarea serviciului voluntar pentru situatii de urgenta ”. Se voteaza 
in unanimitate 
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Punctul 6 al ordinii de zi  
 
In urma discutiilor purtate s-a constatat ca aceste bunuri imobile apar 

achizitionate sau plusuri de teren nejustificate de detinatori cu acte de 
proprietate. D-l consilier Rusu Mihai solicita o clarificare a terenului de 545 
m.p. din str.Toamnei, nr.7 in ceea ce priveste valoarea acestuia de impozitare. 
In acelasi timp solicita ca in cazul inchirierii, concesionarii sau vanzarii acestor 
terenuri, suma sa fie stabilita in baza unei expertize, iar pentru vanzare, 
concesionare sau inchiriere sa se revina in consiliu. Comisia pentru urbanism 
acorda aviz favorabil. 

Presedintele de sedinta, d-l consilier Doltu Cezar supune spre aprobare 
“Proiect de Hotarare privind completarea domeniului privat al unitatii 
administrativ- teritoriale”. Se supune la vot. Se obtin: 

- 16 voturi pentru; 
- 1 abtinere- d-l consilier Grefu Ioan. 

 
Punctul 7 al ordinii de zi  
 
Cele 3 comisii de specialitate din cadrul Consiliului Local au avizat 

favorabil proiectul de hotarare in forma prezentata de executiv. 
Presedintele de sedinta supune spre aprobare “Proiect de Hotarare 

privind aprobarea numarului posturilor personalului nedidactic la 
unitatile de invatamant din orasul Tg.Ocna, judetul Bacau pentru anul 
scolar 2007-2008”. Se supune la vot. Se voteaza in unanimitate. 

 
  Diverse 
 

D-l consilier Rusu Mihai cere sa i se prezinte documentatia la lucrarea 
„Amenajare trotuare pietonale oras Tg.Ocna”. 

  D-l ing. Dichiseanu Dan explica: 
 - in urma analizei proiectului tehnic realizat de S.C.RJR 
INTERNATIONAL SRL IASI, s-a stabilit ca pentru suprafata de 8.970 m.p. de 
trotuare sa se execute lucrari de reabilitare si amenajare, utilizandu-se solutia 
folosirii pavajelor, ce prezinta urmatoarele avantaje: aspect estettic deosebit; 
rezistenta la gelivitate (inghet-dezghet repetat); rezistenta la uzura; refacerea 
rapida suprafetelor pavate dupa interventii la retelele subterane; grosimea 
pavelelor poate varia in functie de dorinta beneficiarului si eforturile mecanice 
pe care le va suporta suprafata pavata; rezistante mecanice ridicate; recuperarea 
integrala la desfiintarea pavajului; permite aerisirea solului si un drenaj eficient 
datorita interstitiilor dintre pavele.  
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- descrierea proiectului: s-a cerut cereri de oferte de la 5 firme: S.C.Advil, 
S.C.Altpetrol, S.C.Teneto, S.C.PasiboInstal , S.C.Trioprod, s-au prezentat doar 
3 si lucrarea a fost adjudecata de S.C.Advil S.A. 

- au depus documentele de participare pentru selectia de oferte , in 
termenul limita: S.C. Trioprod SRL Tg.Ocna, S.C.Advil SRL Tg.Ocna, 
S.C.Altpetrol SRL Tg.Ocna; 

- contractul de executie a fost pe 18.12.2006; 
- se prezinta principalele date din ofertele urmatorilor ofertanti: 
- S.C.TRIOPROD SRL TG.OCNA- 1.261.761.09 
- S.C.ADVIL SRL TG.OCNA- 1.189.120.76 
- S.C.ALTPETROL SRL COMANESTI-1.011.504.34 
- licitatia a fost organizata pe 15.12.2006; 
- avand in vedere faptul ca licitatia publica prin cerere de oferta pentru 

elaborarea documentatiei tehnice de realizare a investitiei „Amenajare trotuare 
pietonale oras Tg.Ocna”, comisia de evaluare hotaraste ca oferta cea mai 
avantajoasa din punct de vedere tehnico-economic apartine-S.C.ALTPETROL 
S.R.L. COMANESTI si propune ca serviciile de executie a lucrarilor pentru 
obiectul mai susmentionat sa fie executate de catre aceasta. 

  D-l consilier Iaru considera „ca se ignora in mod intentionat calitatea”. 
 D-na consilier Ivanof intreaba daca comisia de licitatie a avut un pret de 
referinta. Daca se pretindea 2 milioane/m.p. se accepta oferta? 

Nemaifiind alte probleme de discutat, preşedintele de şedinţă adresează 
mulţumiri membrilor consiliului local pentru participare şi inchide lucrările 
şedintei. 

 
 

         PRESEDINTE DE SEDINTA, 
                                               Consilier, DOLTU CEZAR 

 
 
 

        Contrasemneaza,     
Secretarul orasului Tg.Ocna,                                   

               Consilier juridic, MIHAELA-LUMINITA ROSET 
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